
Zápis č. 10/20 ‐23 (256) 
z řádného zasedání Akademického senátu FCH VUT v Brně 

konaného 15. června 2021, 14:00 hodin 
v zasedací místnosti děkanátu FCH VUT v Brně, Purkyňova 464/118 – E517 

 
Přítomni:  Adamczyková, Diviš, Kalina, Komendová, Kouřilová, Krouská, Lindovský, Obruča, 

Pilátová, Pořízka, Přikryl, Sedláček, Smilek, Zahrádka. 
Omluveni:    Vacula. 
 
Hosté:     Hladík, Kučerík, Márová, Opravil, Pekař, Repková, Šoukal, Vala, Veselý, Weiter. 

Program: 

1. Zahájení zasedání 
2. Informace od vedení FCH VUT v Brně 
3. Strategický záměr vzdělávací a vědecké, výzkumné, vývojové a inovační a další tvůrčí 

činnosti Fakulty chemické VUT v Brně pro období 2021+ (projednání) 
4. Plán realizace Strategického záměru vzdělávací a vědecké, výzkumné, vývojové a inovační 

a další tvůrčí činnosti Fakulty chemické VUT v Brně pro rok 2021 (projednání) 
5. Zpráva o plnění cílů Strategického záměru vzdělávací a tvůrčí činnosti Fakulty chemické 

VUT v letech 2016‐2020 (projednání) 
6. Zpráva o plnění cílů Strategického záměru vzdělávací a tvůrčí činnosti Fakulty chemické 

VUT v roce 2020 (projednání) 
7. Organizační řád FCH VUT v Brně (projednání) 
8. Zpráva o hospodaření fakulty v roce 2020 (projednání) 
9. Rozpočet FCH VUT v Brně na rok 2021 (projednání) 
10. Směrnice děkana (2021): Pravidla pro přiznávání stipendií na Fakultě chemické 

(schvalování) 
11. Harmonogram volby kandidáta na jmenování děkanem FCH VUT v Brně pro funkční 

období 2022–2026 (schvalování) 
12. Termíny zasedání AS CH VUT v brně ve 3. čtvrtletí 2021 
13. Různé 
 
AD 1) – Zahájení zasedání 

Předseda  AS  FCH  zahájil  zasedání  a  navrhl  změnu  programu,  resp.  Změnu  v pořadí 
projednávaných bodů: body 8 a 9 by byly projednávány po bodu č. 2. Nikdo neměl námitky 
ani jiné návrhy, proběhlo tedy hlasování:  
Hlasování:   

  Pro:     14 

  Proti:     0 

  Zdržel se:   0 

Program dnešního zasedání AS FCH byl schválen následovně: 
1. Zahájení zasedání 
2. Informace od vedení FCH VUT v Brně 
3. Zpráva o hospodaření fakulty v roce 2020 (projednání) 
4. Rozpočet FCH VUT v Brně na rok 2021 (projednání) 
5. Strategický záměr vzdělávací a vědecké, výzkumné, vývojové a inovační a další tvůrčí 

činnosti Fakulty chemické VUT v Brně pro období 2021+ (projednání) 
6. Plán realizace Strategického záměru vzdělávací a vědecké, výzkumné, vývojové a 

inovační a další tvůrčí činnosti Fakulty chemické VUT v Brně pro rok 2021 (projednání) 
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7. Zpráva o plnění cílů Strategického záměru vzdělávací a tvůrčí činnosti Fakulty chemické 
VUT v letech 2016‐2020 (projednání) 

8. Zpráva o plnění cílů Strategického záměru vzdělávací a tvůrčí činnosti Fakulty chemické 
VUT v roce 2020 (projednání) 

9. Organizační řád FCH VUT v Brně (projednání) 
10. Směrnice děkana (2021): Pravidla pro přiznávání stipendií na Fakultě chemické 

(schvalování) 
11. Harmonogram volby kandidáta na jmenování děkanem FCH VUT v Brně pro funkční 

období 2022–2026 (schvalování) 
12. Termíny zasedání AS CH VUT v brně ve 3. čtvrtletí 2021 
13. Různé 
 
Zápis  z minulého  jednání  byl  členům  Akademického  senátu  rozeslán;  ještě  probíhá 
připomínkové řízení.  

 

AD 2) – Informace od vedení 

Předseda AS předal slovo děkanovi fakulty, prof. Weiterovi: 

 Jak  již  byli  zaměstnanci  informováni,  proběhlo  další  rozvolnění  týkající  se  zejména 
povinnosti  nošení  roušek;  byly  aktualizovány  příslušné  vnitřní  dokumenty,  a  to  jak  na 
úrovni VUT, tak fakulty.  

 Stále ovšem platí některá dílčí omezení (zejména týkající se omezení kapacit místností)  
a  lze  předpokládat,  že  některá  budou  platit  i  v příštím  semestru.  Již  je  naplánována 
schůzka  s řediteli  ústavů,  kde  budou  prodiskutovány  možnosti,  jak  se  na  tuto  situaci 
připravit. 

 Připomněl  setkání  zaměstnanců  24.  6.;  ještě  jednou  srdečně  pozval  všechny  členy 
Akademického senátu. 

 Ke konci prázdnin, případně na začátku září budou Akademickému senátu k projednání a 
schválení  předloženy  ještě  dva  dokumenty:  Směrnice  k přijímacímu  řízení  pro 
akademický rok 2022/23 (zde je třeba ošetřit ještě některé body, např. situaci v prvních 
ročnících, kdy se na fakultu hlásí někteří zahraniční studenti, kteří sice mají certifikát o 
znalosti  jazyka,  nicméně  jejich  faktické  znalosti  neodpovídají  deklarovanému  stupni)  a 
Výroční zpráva za rok 2020 (připravuje se podrobněji – ještě se musí dopracovat). 

 
AD 3) ‐ Zpráva o hospodaření Fakulty chemické VUT v Brně za rok 2020 

Předseda  AS  požádal  vedení  o  představení  dokumentu.  Děkan  FCH:  Jedná  se  dokument, 
jehož  obsah  je  dán  legislativou; musí  se  zveřejnit.  Doplňuje  tajemník:  Již  několik  let  tento 
dokument zpracováváme ve stejném formátu; ale loňský rok byl odlišný v tom, že strukturu 
čerpání významně ovlivnila pandemie covid‐19. 

Dále předseda AS požádal předsedu Ekonomické komise AS o stanovisko k dokumentu.  

Dr.  Sedláček:  Ekonomická  komise  AS  projednala  dokument  na  jednání  dne  11.  6.  2021, 
účastnilo se všech 7 členů a 3 hosté (děkan, tajemník, předseda AS). Členové EK obdrželi od 
vedení ke zprávě i doplňující podklady ze SAPu; v dokumentu nebyly shledány žádné položky, 
které  by  vyžadovaly  další  upřesnění  či  diskuzi.  Pouze  z formálního  hlediska,  pro 
jednoznačnost,  doporučují  2  malé  změny:  V tabulce  1,  sloupci  1  –  použít  termín 
„rozpočtovaná  částka“  místo  „částka“  a  dále  upřesnit  terminologii  v tabulce  2a.  závěrem 
předseda EK přečetl usnesení přijaté členy EK:  
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„Ekonomická komise AS FCH projednala dokument Zpráva o hospodaření Fakulty chemické 
VUT v Brně  za  rok 2020 bez  výhrad a doporučuje Akademickému senátu Fakulty  chemické 
VUT schválení tohoto dokumentu v předloženém znění“.  

 

V diskuzi  k tomuto  bodu  nezazněly  žádné  dotazy  ani  připomínky;  dokument  Zpráva  o 
hospodaření Fakulty chemické VUT v Brně za rok 2020 byl projednán.  
 

AD 4) Rozpočet FCH VUT v Brně na rok 2021 

Předseda AS FCH opět požádal děkana fakulty o stručné představení dokumentu. 

Děkan FCH 

 Rozpočet  fakulty  zaznamenal  nárůst  prostředků  (zejména  díky  úspěšně  ukončenému 
jednání  na  půdě  VUT  v oblasti  rozdělování  limitů  placených  studentů,  ale  nárůst  byl 
zaznamenán i v podpoře DRKVO – zde bude další vývoj záviset na nastavení pravidel na 
úrovni  MŠMT  a  následně  VUT).  Předložený  návrh  je  tedy  pro‐rozvojový,  byl 
prodiskutován s řediteli ústavů a dospěli ke shodě.  

Dále dostal slovo předseda Ekonomické komise AS.  

Dr. Sedláček 

 Tento návrh byl také projednán na zasedání EK dne 11. 6. Zde bylo diskutováno několik 
konkrétních bodů: 

 Došlo k významnému nárůstu v položce „rezerva děkana“, ale v diskuzi se vyjasnilo, že se 
jedná spíše o prostředky určené na financování dvou rekonstrukčních akcí v tomto roce, 
a  to  rekonstrukce  vestibulu  a  rekonstrukce  zasedací  místnosti  děkanátu.  Zatím  nebyl 
zpracován projekt, tedy není známa přesná částka.  

 EK  navrhla,  aby  se  centralizovaly  prostředky  z FPP  (např.  i  do  budoucna,  na 
dofinancování  OP),  nicméně  dle  vyjádření  tajemníka  fakulty,  není  možné  převádět 
prostředky mezi FPP a FRIM.  

 Při kontrole publikačních výsledků bylo zjištěno, že v seznamu figurují i publikace, které 
by zde být zahrnuty neměly, jelikož nemají AIS.  Nicméně v IS Apollo je AIS =1; ve veřejné 
databázi  n/a.  Pro  návrh  rozpočtu  jsou  podklady  čerpány  z IS  Apollo,  tudíž  se  zde  tyto 
publikace  objevují.  Doplňuje  prof.  Veselý:  Již  bylo  zjištěno,  že  k této  situaci  došlo 
v důsledku chyby v databázi CVISu. Tyto publikace se musí vyřadit. 

 V souvislosti s chybou ve výkazu publikací se projevil ještě jeden problém, a to ten, který 
se  týká  vícenásobných  dedikací.  Pokud  se  stane,  že  některý  zaměstnanec  pracuje  na 
fakultě/ústavu pouze na  rozsahově malý úvazek  a dedikuje  FCH publikaci,  která nemá 
souvislost  se  zdejší VaV činností,  velmi  to  zkresluje publikační aktivitu ústavu. Členové 
Akademického  senátu  a  následně  opakovaně  i  členové  Ekonomické  komise  AS  byli 
vedením  ubezpečeni,  že  toto  rozhodně  není  směr,  kterým  se  chce  fakulta  strategicky 
ubírat. Tato skutečnost  je  tedy v rozporu s duchem pravidel  rozpočtu.  Jelikož  se v této 
chvíli  jedná  zejména  o  jednu  osobu  s malým  pracovním  úvazkem  na ÚCHTOŽP  a  také 
protože návrh rozpočtu byl prezentován jako konsensuální na úrovni ředitelů, EK přijala 
následující usnesení: 
„Ekonomická komise AS FCH projednala návrh rozpočtu FCH VUT v Brně pro rok 2021 a 
upozorňuje  na  technickou  chybu,  která  se  týká  vykazování  publikací  AIS  a  požádala  o 
kontrolu a opravu. Dále EK upozorňuje na to, že některé z publikací  jsou přiřazeny bez 
zjevné  souvislosti  s  VaV  činností  vykazujícího  k  ústavu  (konkrétní  příklad  některých 
publikací vykázaných ÚCHTOŽP). Proto žádá  ředitele ÚCHTOŽP o  revizi a vyjádření,  jak 
tyto  publikace  souvisí  s  VaV  činností  ÚCHTOŽP.  Z  tohoto  důvodu  EK  žádá  předsedu 
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Akademického  senátu  o  vyzvání  ředitele  ÚCHTOŽP  k  účasti  na  jednání  Akademického 
senátu dne 15. 6. a objasnění situace. Současně EK žádá předsedu Akademického senátu 
o pozvání ředitelů všech ústavů na toto jednání k diskusi nad tímto tématem“. 

 
Předseda Akademického senátu FCH poděkoval za rekapitulaci jednání EK a požádal ředitele 
ÚCHTOŽP o stanovisko. 
 
Prof. Kučerík: 

 S dotyčným  ústav  začal  spolupracovat  již  v roce  2017  v oblasti  půdní  chemie  a  jelikož 
ÚCHTOŽP  nedisponuje  dobrým  vybavením  na  půdní  chemii,  domluvili  se  na  založení 
společné  laboratoře,  později  byl  postupně  zaměstnán  na  projektu  MPO,  3x  na 
projektech  TAČR  a  vznikají  i  spolupráce  na  dalších  projektech.  Uvedené  publikace  se 
datují  do  tohoto  období.  Bylo  dohodnuto,  že  afiliovány  budou  ty  publikace,  které 
vzniknou nebo se budou dotýkat FCH. Publikace, které vznikají nyní, již jsou společné. 

 Dalším důležitým  faktem  je  i  to,  že  infrastruktura daného pracoviště pomáhá  i  v rámci 
předmětu Půdní chemie vyučovaného v double degree studijním programu.  
V následujícím akademickém roce začne  Ing. Brtnický studovat v doktorském studijním 
programu na ÚCHTOŽP. 

 Zatím nebyla provedena kontrola toho, zda všechny publikace jsou správně dedikované 
na FCH. 

 Výše  úvazku  Ing.  Brtnického  na  ÚCHTOŽP  je  dána  především  ekonomickou  situací 
ústavu. 

 Obecně  ředitel  ÚCHTOŽP  souhlasí  s tím,  že  není  dobré,  aby  účelově  docházelo  k 
„půjčování“ pracovníků. Pokud mají členové AS dojem, že se jedná o neetické chování, je 
připraven  situaci  řešit  kontrolou  jednotlivých  publikací.  Nicméně  zdůraznil,  že  tato 
spolupráce není účelová, ale opravdu ústav má zájem spolupracovat s Ing. Brtnickým.  

 
Dále byli požádáni ředitelé všech dalších ústavů, aby se vyjádřili k této problematice.  
Prof. Márová, prof. Pekař i doc. Šoukal – ti všichni se vyjádřili v tom smyslu, že mají stejný 
názor, tedy že není dobré podporovat takový typ spolupráce, jelikož to působí destruktivně 
na spolupráci uvnitř fakulty. Mezi vedením a členy AS panuje shoda v tom, že pro příští rok 
by bylo vhodné tuto záležitost řešit už v pravidlech pro sestavení rozpočtu. 

 
Děkan FCH, prof. Weiter: 

 Je opravdu dobré  a  velmi důležité,  že u  všech přítomných panuje  shoda  v pohledu na 
publikační  etiku.  Jak  již  zaznělo  dříve,  z  podkladů  pro  rozpočet  by měly  být  vyřazeny 
publikace  s chybným  AIS  a  dále  by  měly  být  zahrnuty  publikace,  které  prokazatelně 
vznikly  v rámci  fakulty  (tj.  bude  o  tom  jasná  evidence  –  např.  vztah  ke 
konkrétnímu projektu, autorský podíl jiného zaměstnance). 

 Je  zřejmé,  že do budoucna  rozdělování  této  části  financí dozná určitých  změn.  I  proto 
navrhuje, že vedení začne připravovat návrh nových pravidel rozpočtu už koncem roku, 
jelikož je zřejmé, že s většími změnami v pravidlech dojde ke změnám i v rozpočtu, tudíž 
je na místě připravit predikci rozpočtu. 

 Nicméně  jako  první  krok  musí  být  vytvoření  metodiky  vykazování  výsledků  a  podílů 
autorů (na úrovni VUT). 

 Na  úrovni  fakulty  to  vnímáme  jako  velmi  zásadní,  už  i  z toho  důvodu,  že  konkurence 
mezi  fakultami  je poměrně velká; od 1. 9. plánujeme přijmout pracovníka, který by  se 
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této problematice věnoval, udělala podrobné publikační analýzy a byl za tuto oblast plně 
zodpovědný. 
 

Doc. Obruča: 

 Navrhuje,  aby  na  úrovni  ústavů  byla  provedena  revize  publikací  zahrnutých 
v podkladech, případně aby byly odstraněny ty publikace, které neodpovídají publikační 
etice, o níž se nyní diskutovalo. 

 
Dr. Sedláček: 

 Všem přítomným poděkoval za  jejich názory a zdůraznil, že v této souvislosti pro celou 
Ekonomickou komisi AS FCH jsou velmi důležité dvě věci – jednak konsensus ředitelů a 
jednak konsensus týkající se publikační etiky. 

 
K této  části  projednávání  rozpočtu  nejsou  další  podněty;  diskuze  pokračovala 
projednáváním dalších položek rozpočtu. 

 
Prof. Pekař: 

 Nesouhlasí s tím, že ÚFSCH má o 1,8 mil. Kč méně než v předchozím roce, když výnosy 
fakulty  jsou  celkově  o  18 mil.  Kč  vyšší. Navrhuje  proto,  aby  položka,  která  je  nazvána 
„rezerva děkana“ nebyla pokryta z těchto zdrojů, ale aby byla čerpána z FPP z loňského 
roku. 
Tajemník FCH: Cca 3 mil. Kč jsou skutečně takto pokryty. Děkan FCH: Rezerva rozhodně 
není brána na úkor ústavů a je vytvořena přesně v souladu s pravidly, tj. dle nastavených 
parametrů.  Navíc  se  nejedná  o  rezervu  v opravdovém  slova  smyslu  –  jak  již  bylo 
zmíněno,  tyto  prostředky  jsou  určeny  na  pokrytí  stavebních  nákladů  (rekonstrukce 
vestibulu a zasedací místnosti děkanátu), které ovšem ještě nejsou vyčísleny. 
 

Dr. Sedláček: 

 Upozornil na možnost převádění prostředků z fondů dle Statutu VUT. 
 

Další  dotazy  ani  připomínky  k tomuto  bodu  nebyly;  proto  předseda  AS  FCH  na  základě 
proběhlé diskuze zformuloval návrh usnesení: 
„Akademický senát FCH VUT v Brně projednal návrh rozpočtu FCH VUT v Brně a doporučuje, 
aby před  jeho  schvalováním byl  aktualizován  seznam publikací  zahrnutých do  výpočtu pro 
sestavení rozpočtu, a to tak, aby byly zahrnuty pouze publikace, které prokazatelně vznikly 
na  Fakultě  chemické.  Dále  AS  FCH  VUT  v Brně  žádá  Ekonomickou  komisi  Akademického 
senátu FCH VUT v Brně, aby tuto aktualizovanou verzi projednala“. 
Hlasování:   

  Pro:     14 

  Proti:     0 

  Zdržel se:   0 

Usnesení:  
„Akademický  senát  FCH  VUT  v Brně  projednal  návrh  rozpočtu  FCH  VUT  v Brně  a 
doporučuje, aby před jeho schvalováním byl aktualizován seznam publikací zahrnutých do 
výpočtu  pro  sestavení  rozpočtu,  a  to  tak,  aby  byly  zahrnuty  pouze  publikace,  které 
prokazatelně  vznikly  na  Fakultě  chemické.  Dále  AS  FCH  VUT  v Brně  žádá  Ekonomickou 
komisi Akademického senátu FCH VUT v Brně, aby tuto aktualizovanou verzi projednala“. 
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AD 5) Strategický záměr vzdělávací a vědecké, výzkumné, vývojové a inovační a další tvůrčí 
činnosti Fakulty chemické VUT v Brně pro období 2021+ 
Předseda  AS  FCH  požádal  vedení  o  krátké  představení  dokumentu.  Jelikož  body  5  a  6  se 
týkají strategie do budoucna, úvod je společný. 
 
Děkan FCH, prof. Weiter: 

 Tvorbě  strategických  dokumentů  fakulty  předcházela  analýza možností  fakulty,  jelikož 
současná  doba  je  dynamická  a  fakulta  se  musí  připravit  na  změny.  Z toho  návrh 
strategických dokumentů vychází.  

 Po obsahové stránce bylo třeba dodržet soulad se Strategickým záměrem VUT, a to jak 
ve  strategických  cílech,  tak  v operačních  cílech;  zohledněny  jsou  i  další  možnosti 
financování rozvoje v rámci operačních programů. 

 Důraz  bude  kladen  na  kontrolu  kvality  ve  vzdělávání,  naplňování  akreditačních 
standardů,… 

 Z provedené analýzy je k dispozici prezentace, kde jsou základní principy popsány blíže – 
pokud by někdo měl zájem, může se přihlásit.  

 
Předseda AS FCH otevřel diskuzi k tomuto bodu.  
Veškeré  jazykové  korekce  nalezené  ve  všech  dokumentech  budou  vedení  zaslány 
elektronicky. 

Doc. Diviš 

 V prioritním cíli 2  je  jako  jeden z ukazatelů úspěchu uveden počet studijních materiálů 
vytvořených  pro  předměty  v  rámci  možných  studijních  programů  v  distanční  formě. 
Prosí o objasnění – dosud se mělo za to, že studijní programy v distanční formě nebudou 
příliš podporovány. Odpověď: Jedná se o téma diskutované v rámci celého VUT. Vznikla 
zde  i  pracovní  skupina  pro  rozvoj  distančních  studijních  programů,  jelikož  se 
předpokládá, že tato forma vzdělávání má budoucnost. Pokud jde konkrétně o Fakultu 
chemickou, zatím se uvažuje o studijním programu, na němž by se fakulta podílela (tedy 
by chemii zahrnoval) – např. výpočetní chemie, přesah s managementem, … Je nutné si 
uvědomit, že „distanční“ neznamená pouze on‐line; navíc v současné době jsou na tento 
typ výuky jiné technologie – určitě bude dobré na takovém způsobu výuky participovat. 

 V části  „Obnova  a  rozvoj  základní  infrastruktury  Fakulty  chemické“  se  píše  o  vybavení 
laboratoří přístupovým systémem. Bude tento systém na kartu nebo jak bude fungovat? 
Jde o to, zda bude evidence pohybu osob v laboratořích, případně zda to bude zajištěno 
právy. Odpověď: Management přístupu  již  funguje tam, kde  již proběhla rekonstrukce; 
takže princip bude podobný.  
Dr. Přikryl: Bohužel systém na VUT neumí využívat technologii NFC v mobilním telefonu; 
bylo by vhodné na toto pamatovat při výběru čteček na vstup.  

 

Dr. Pilátová 

 Na  str.  24  se  uvádí,  že  jako  ukazatel  úspěchu  při  zvyšování  efektivity  a  kvality 
doktorského  studia  se  považuje  vyčlenění  povinné  výuky  mimo  součást  studijních 
povinností doktoranda. Prosí o podrobnější komentář.  
Vyjádření děkana FCH: Cílem je, aby výuku zajišťovali skutečně ti, kdo chtějí; musí tedy 
dojít ke zlepšení personálního zabezpečení. 

 Na str. 46 je termín rekonstrukce kompresorovny uveden termín 2025‐2030, zatímco u 
některých jiných, méně naléhavých, ukazatelů, je termín realizace 2021‐2025. Odpověď: 
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v tomto případě  se  jedná o překlep,  termín  rekonstrukce  kompresorovny má být  také 
2021‐2025 – bude opraveno. 

 

Dr. Kalina 

 V rámci  obnovy  a  rozvoje  základní  infrastruktury  se  také  píše  o  výměně  dlažby 
v laboratorním  traktu  –  dotázal  se,  zda  se  neuvažuje  o  nějakém  jiném  materiálu. 
Odpovídá prof. Veselý: Ano, uvažuje  se o  litých podlahách,  ale nejdříve po odstranění 
dlažby musí být dodělány dilatační spáry, které zde chybí. Potom bude na exponovaném 
místě provedeno zkušební položení. 
 

Další  dotazy  ani  komentáře  k dokumentům  „Strategický  záměr  vzdělávací  a  vědecké, 
výzkumné,  vývojové  a  inovační  a  další  tvůrčí  činnosti  Fakulty  chemické  VUT  v  Brně  pro 
období  2021+“  a  „Plán  realizace  Strategického  záměru  vzdělávací  a  vědecké,  výzkumné, 
vývojové  a  inovační  a  další  tvůrčí  činnosti  Fakulty  chemické  VUT  v  Brně  pro  rok  2021“ 
nezazněly; oba dokumenty byly projednány. 
 

 

AD  6)  Plán  realizace  Strategického  záměru  vzdělávací  a  vědecké,  výzkumné,  vývojové  a 
inovační a další tvůrčí činnosti Fakulty chemické VUT v Brně pro rok 2021  
Tento  dokument  může  sloužit  jako  příloha  žádostí  některých  projektů  –  nejedná  se  tedy 
pouze o „formální“ dokument, který je vyžadován legislativou. 
Další diskuze byla společná s bodem 5; dokument byl projednán. 
 
 
AD  7)  Zpráva  o  plnění  cílů  Strategického  záměru  vzdělávací  a  tvůrčí  činnosti  Fakulty 
chemické VUT v letech 2016‐2020 
K předloženému dokumentu nebyly vzneseny žádné dotazy ani připomínky jiné než ty, které 
byly projednány v rámci bodu 5;, dokument byl projednán. 
 
 
AD  8)  Zpráva  o  plnění  cílů  Strategického  záměru  vzdělávací  a  tvůrčí  činnosti  Fakulty 
chemické VUT v roce 2020 
K předloženému dokumentu nebyly vzneseny žádné dotazy ani připomínky jiné než ty, které 
byly projednány v rámci bodu 5;, dokument byl projednán. 
 
 
AD 9) Organizační řád FCH VUT v Brně 
Předseda AS FCH požádal děkana fakulty o představení dokumentu. 
 
 
Děkan FCH, prof. Weiter: 

 Předložený  dokument  je  vlastně  aktualizací  stávajícího  organizačního  řádu,  jelikož  ten 
neodpovídá  současnému  stavu:  Došlo  k aktualizaci  děkanátních  oddělení,  výzkumných 
týmů CMV a struktury CMV. 

 Pro  lepší  představu,  jak  je  CMV  propojeno  s ústavy  děkan  prezentoval  maticovou 
strukturu  horizontální  i  vertikální  –  pedagogická  činnost  i  tvůrčí  činnost  podporující 
fakultu. 
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Dále  předseda  AS  FCH  požádal  předsedkyni  Legislativní  komise  o  sdělení  stanoviska 
Legislativní komise.  
Dr. Pilátová: 

 Legislativní  komise  jednala 11. 6.  – přítomni byli  4  členové, předseda AS FCH a děkan 
FCH.  

 Po  prodiskutování  LK  doporučuje  rozdělit  čl.  6  na  dva  samostatné  články  a  vymezit 
doplňkovou činnost ústavů. 

 Dále  LK  doporučuje,  aby  v příloze  č.  1  k organizačnímu  řádu  byl  odstraněn  podnadpis 
„Ústavy“. 

 Po  provedení  těchto  změn  LK  doporučuje  Akademickému  senátu  FCH  dokument  ke 
schválení. 

 
Předseda AS FCH otevřel diskuzi k tomuto dokumentu. 
K dokumentu neměl nikdo dotazy ani připomínky; dokument byl projednán. 
 
 
AD 10) Směrnice děkana (2021): Pravidla pro přiznávání stipendií na Fakultě chemické 
Tento dokument byl projednán na minulém zasedání Akademického senátu FCH. Nyní se již 
nikdo nepřihlásil s připomínkou; předseda AS FCH nechal hlasovat. 
Hlasování:   

  Pro:     14 

  Proti:     0 

  Zdržel se:   0 

Usnesení:  
„Akademický  senát  FCH  VUT  v Brně  schválil  Směrnici  děkana:  pravidla  pro  přiznávání 
stipendií na Fakultě chemické“. 
 
 
AD 11) Harmonogram volby kandidáta na jmenování děkanem FCH VUT v Brně pro funkční 
období 2022–2026  
Harmonogram  byl  projednán  na  minulém  zasedání  Akademického  senátu  FCH;  následně 
členové  AS  obdrželi  verzi  s opravenými  daty.  Další  připomínky  nebyly;  předseda  AS  FCH 
nechal hlasovat. 
Hlasování:   

  Pro:     14 

  Proti:     0 

  Zdržel se:   0 

Usnesení:  
„Akademický senát FCH VUT v Brně schválil harmonogram volby kandidáta na jmenování 
děkanem FCH VUT v Brně pro funkční období 2022‐2026“.  
 
Harmonogram volby bude tvořit přílohu tohoto zápisu. 
Tímto jsou vyhlášeny volby; informace bude umístěna na informační tabuli i na webu. 
 
Dále  je  třeba ustanovit volební komisi pro volby kandidáta na  jmenování děkanem Fakulty 
chemické VUT  v Brně  na  funkční  období  2022‐2026;  k návrhu  z minulého  zasedání  AS  FCH 
nikdo  nevznesl  žádné  připomínky  a  všichni  navržení  souhlasí.  Proběhlo  hlasování  o 
následujícím složení volební komise: 
  Ing. Jiří Smilek, Ph.D. – předseda 



 
 

 9

  doc. Mgr. Renata Komendová, Ph.D. 
  Ing. Andrea Němcová, Ph.D. 
  Ing. Radoslav Novotný, Ph.D. 
  Jan Zahrádka 
  Náhradník: doc. Ing. Zdeňka Kozáková, Ph.D. 
Hlasování:   

  Pro:     14 

  Proti:     0 

  Zdržel se:   0 

Usnesení:  
„Akademický  senát  FCH  VUT  v Brně  schválil  volební  komisi  pro  volby  kandidáta  na 
jmenování  děkanem  Fakulty  chemické  VUT  v Brně  na  funkční  období  2022‐2026  ve 
složení:  
  Ing. Jiří Smilek, Ph.D. – předseda 
  doc. Mgr. Renata Komendová, Ph.D. 
  Ing. Andrea Němcová, Ph.D. 
  Ing. Radoslav Novotný, Ph.D. 
  Jan Zahrádka 
  Náhradník: doc. Ing. Zdeňka Kozáková, Ph.D.“ 
 
 
AD 12) Termíny zasedání AS CH VUT v brně ve 3. čtvrtletí 2021 
Předseda  AS  FCH  VUT  v Brně  navrhnul  ještě  jeden  termín  zasedání  AS  před  prázdninami: 
29.6.2021 ve 14:00 hodin – proběhlo hlasování: 
Hlasování:   

  Pro:     14 

  Proti:     0 

  Zdržel se:   0 

Příští zasedání AS se uskuteční 29.6.2021 ve 14:00 hodin. 
 
Pro zasedání AS ve 3. čtvrtletí roku 2021 byl zatím navržen termín 13.9.2021 ve 14:00 hodin; 
další termíny budou dohodnuty.  
Hlasování:   

  Pro:     14 

  Proti:     0 

  Zdržel se:   0 

Termín 13.9.2021 byl schválen. 
 
 
AD 13) Různé 
Předseda AS FCH VUT v Brně otevřel diskuzi.  
 
Doc. Diviš 

 Je třeba jmenovat zástupce Fakulty chemické do volební komise pro volbu kandidáta na 
jmenování  rektorem  VUT  v Brně.  Doc.  Diviš  navrhuje  dr.  Pořízku;  ten  souhlasí.  Dále 
předseda AS FCH vyzval další členy AS k podávání návrhů – další návrhy nebyly; proběhlo 
hlasování: 
Hlasování:   
  Pro:     14 
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  Proti:     0 
  Zdržel se:   0 
Jako zástupce FCH do volební komise pro volbu kandidáta na jmenování rektorem VUT 
v Brně je Akademickým senátem FCH VUT v Brně navržen Ing. Jaromír Pořízka, Ph.D. 
Termín 13.9.2021 byl schválen. 

 
Závěrem  předseda  AS  FCH  VUT  v Brně  konstatoval,  že  příští  zasedání  AS  FCH  VUT  se 
uskuteční 29. 6. 2021 ve 14.00 hodin, poděkoval všem za účast a ukončil zasedání. 
 
Brno, 18. 6. 2021           
Zapsala: Mgr. Ilona Pipková           
 
 
.....................................                                                    ..…………………………………………. 
   Bc. Jan Zahrádka              doc. Ing. Stanislav Obruča, Ph.D. 
 Předseda SK AS FCH                  Předseda KAP AS FCH 
     
 

……………………………………. 
doc. Ing. Pavel Diviš, Ph.D. 

Předseda AS FCH 


